

တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်လိာ်တၢ်ကျဲ ပှၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ်ကမ်းတံၣ်
တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်အဒၢး, ခွဲး-ခလၢးတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်
လၢခံကတၢၢ်-လၢယုၤလံၤ၁၉, ၂၀၁၂- လၢခံကတၢၢ်

တၢ်တူၢ်လိာ်ဒီးတၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါတၢ် -

မူးစထၢၣ် ဒူးစၢၣ် (Mr. Dixon) တူၢ်လိာ်ပှၤဒီးစံးဘျူးပှၤကိးဂၤလၢအဟဲထီၣ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်လိာ်. ပှၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ်ကမ်းတံၣ်ဖိတဖၣ်လၢအဟဲသ့ၣ်တဖၣ်မ့ၢ်ဝဲ က့ၣ်အိၣ် (Kyaw Aung), အဲက့ၣ်လုၣ်မူးခဲ (Angela Womack), က့ၣ်ထံၣ်လုၣ်ယၢၣ် (Juanita Williams), က့ၣ်လုၣ်ယၢၣ် (John Williams), ဒူးဘဲးဖရၢၣ်လု (David Fraley), ဘက့ၣ်နံယၢဘုလုးဖဲ (Virginia Baillif), စုလဲဘံယၢဘလဲ (Sylvia Bland), ရှိခါဝဲလဲ (Shawn Caldwell), ဒီး စိလိၤလးမူ (Saw Lawla Moo) သ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လိာ်. ကိးဂၤကွဲ (George James) ဒီး ဒီးန့ၣ်ရဲး (Donald Wright) တဟဲထီၣ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ဘၣ်. ထရၢၣ်စံၣ်အဲးနရ (Tracy Agnew), ခရူးစတီဖၢၣ်ခွဲၣ်ရိၣ် (Christopher Chiron) ဒီး ပှၤအိၣ်ထွဲပှၤမၤတၢ်ဖိ မ့ၢ်ရဲၣ်ခရၢၣ်ဘၢၣ် (Mary Craven) ဒီးပှၤသမ့ၢ် ကံၢ်န့ၣ်ကတၢၢ် (Gena Carter)လၢ ပှၤကညီဂံၢ်ထံး (HR)တဖၣ်စ့ၢ်ကိးဟဲထီၣ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်န့ၣ်လိာ်.

တၢ်ဖဲးတၢ်မၤအလီၤလံၤ -

တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ဘၣ်တၢ်စးထီၣ်အိၣ်ဒီး မူးစထၢၣ် ဒူးစၢၣ် (Mr. Dixon) အတၢ်ကွၢ်က့ၢ်တၢ်သိၣ်တၢ်ဘျူခိၣ်ထံးတဖၣ်န့ၣ်လိာ်. ကမ်းတံၣ်ဖိတဖၣ်ကကွၢ်ကတၢၢ်အဂီၢ် လၢယုၤလံၤ ၂၁ သီ ၂၀၁၂ တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်တၢ်ကွဲးနီၣ်တဖၣ်ဘၣ်တၢ်ရၢလိာ်အိၣ်, ဒီး ဒဲရဲယးဖဲ (Darius)ဟ့ၣ်ကမ်းတံၣ်ဖိကိးဂၤဒဲး တၢ်ဆၢကတၢၢ်စ့ၢ်ဖဲးန့ၣ်လၢကကွၢ်က့ၢ် တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်တၢ်ကွဲးနီၣ်တဖၣ်လိာ်. ကမ်းတံၣ်ဖိကိးဂၤတၢ်ကွဲးနီၣ်တဖၣ်ဝံးဒီးမူးစထၢၣ် လုၣ်ယၢၣ် (Mr. Williams) ဆှၢန့ၣ် တၢ်ကွဲးနီၣ်တဖၣ်အံၤလၢ တၢ်ဘျီဘၣ်က့ၢ်တၢ်ခံမံၤလိာ်. ဒီးမူးစဲဘလဲ (Ms. Bland) တူၢ်လိာ်ဝဲတၢ်ဆှၢန့ၣ်အံၤဒီး မ့ၢ်လၢပှၤဘၣ်သ့ၣ်ဘၣ်သးခဲလၢအဟဲ တၢ်ကွဲးနီၣ်အံၤဘၣ်တၢ်ပၢၣ်ပၢၣ်ကျၢၤအိၣ်လိာ်.

တၢ်ဖဲးတၢ်မၤအသီ -

- မူးစဲလုမးခဲ (Ms. Womack) ဟဲစိၣ်လံာ်တဘျီလၢအတၢ်မၤလိာ်ကဝီၤဒီးလံာ်အံၤဘၣ်ယးဒီးတၢ်သံကွၢ်စံးဆၢတၢ်လၢတၢ်မၤအဂီၢ်ဒီး မ့ၢ်ပှၤပတံ ထီၣ်တၢ်ဖိတဖၣ်ဘၣ်တၢ်ဆိကမိၣ်န့ၣ်အိၣ်တီတီလိာ်လိာ်ခါအဂီၢ်န့ၣ်လိာ်. မူးစထၢၣ် ဒူးစၢၣ် (Mr. Dixon)ဟံၣ်ဖျါထီၣ်ဝဲတၢ်မၤအဲအံၤအက့ၢ်အဂီၢ်လိာ်. ဟံၣ်ဖျါဝဲစ့ၢ်ကိး HR အတၢ်မၤစၢၤပိးလိာ်တဖၣ်ဒီး ပှၤကညီဂံၢ်ထံးဝဲဒၢးတဖၣ်အတၢ်ပၣ်ယုၤမၤတၢ်ဒဲးသိးကဒူးအိၣ်ထီၣ်တၢ်စံၣ်ညီၣ်တံာ် တၢ်တီတီလိာ်လိာ်ဒီးလၢတၢ်ဘၣ်ဘျီဘၣ်ဒါအပူၤ န့ၣ်လိာ်. မူးစထၢၣ် ခွဲၣ်ရိၣ် (Mr. Chiron) တဲအါထီၣ်ဝဲတၢ်ဂ့ၢ်ဘၣ်ယးဒီး ပှၤဒီးလဲပှၤကညီလၢတၢ်မၤအဂီၢ် ပှၤလၢအဟဲပတံထီၣ်တၢ်န့ၣ် ကဘၣ်တၢ်ဆိကမိၣ် န့ၣ်အိၣ်ထဲဒုၣ်လၢ တၢ်မၤလၢအဟဲပတံထီၣ်ဝဲတၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လိာ်. ဒဲန့ၣ်အသိးတၢ်လိာ်တနီၤနီၤန့ၣ်ဘၣ်တၢ်ပတံထီၣ်အိၣ်လၢပှၤမၤတၢ်လၢတၢ်မၤဘၢၣ်ကဝီၤအပူၤအါမးဘၣ်ဆၢၣ် တၢ်ကဘၣ်ယုၤထီၣ်ထဲဒုၣ်ပှၤတဂၤန့ၣ်လိာ်.
- မူးစဲဘုလုးဖဲ (Ms. Baillif) ဟံၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ဘၣ်ယးဒီး တၢ်ဟးလိာ်နီၣ်ခွဲၣ်ဘရကဲၣ်ဂ့ၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လိာ်. နီၣ်ခွဲၣ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤပှၤသ့ၣ်အိၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်ဘၣ်အါနးနးကလဲာ် တဖၣ်အဂီၢ်ဘၣ်န့ၣ်လိာ်. မူးစထၢၣ် ဒူးစၢၣ် (Mr. Dixon) စံးဝဲလၢအဲသ့ၣ်အဲအံၤ ကွၢ်ယုၤဝဲနီၣ်ခွဲၣ်အကလုာ်အဂၤတဖၣ်လၢအတဲးသိး လိာ်သးတဖၣ်န့ၣ်လိာ်.
- မူးစထၢၣ် အိၣ် (Mr. Aung) ဟ့ၣ်ကူၣ်ဝဲလၢကမ်းတံၣ်ဖိတဖၣ်ကဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်တခါလၢ ဖဲ လၢအတီၢ်ပူၤန့ၣ်လိာ်. မူးစထၢၣ် ဒူးစၢၣ် (Mr. Dixon) ဘၣ်သးဒီးတၢ်အံၤဒီးစံးဝဲလၢ လၢခိၣ်စ့ဘၢၣ်အပူၤန့ၣ်ဒဲးသိးဒီးကတဲပှၤဒူးသ့ၣ်ညါပှၤအဂၤတဖၣ်လၢဝဲကျိၤအပူၤအဂီၢ် ကမ်းတံၣ်အတၢ်မၤတဖၣ်လၢ အပူၤကွဲၣ်အန့ၣ်အတီၢ်ပူၤန့ၣ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါကဘၣ်ဝဲတခါခါန့ၣ်လိာ်.
- ကမ်းတံၣ်ဖိတဖၣ်ဆုၣ်နီၤမၤသကိးတၢ်လၢအကရူၢ်အံးဖိစ့ၣ်စ့ၣ်လၢအဲသ့ၣ်အတၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်တဖၣ်အဖိခိၣ်န့ၣ်လိာ်. မူးစထၢၣ် ဒူးစၢၣ် (Mr. Dixon) မၤအဲသ့ၣ်ဒဲးသိးကတဲာ်ကတီၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်တဖၣ်လၢလၢပှၤလၢလၢအိၣ်ကူးၤ၂သီတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လိာ်.
- မူးစထၢၣ် လုၣ်ယၢၣ် (Mr. Williams) ဟ့ၣ်ကူၣ်ဝဲလၢတၢ်မၤလိာ်ကဝီၤကိးကဝီၤဒဲးကဒီးန့ၣ်ဘၣ် “တၢ်မၤစၢၤအဂ့ၢ်ကတၢၢ်တဖၣ်”ဖိးစထၢၣ်အဲဒိလၢ တၢ်ကွီၤယၢၣ်အိၣ်တဘျီန့ၣ်လိာ်.မူးစထၢၣ် ဒူးစၢၣ် (Mr. Dixon) စံးဝဲလၢတၢ်အံၤကသ့ၣ်ခါတသ့ၣ်ခါန့ၣ်ကကွၢ်က့ၢ်န့ၣ်လိာ်.

တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်လၢခံတဘျီ -

တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်လၢခံတဘျီန့ၣ်ကဘၣ်တၢ်မၤအိၣ်ဖျိၣ် ၂၀၁၂, လၢအိၣ်ကူး ၂ သီ, မ့ၢ်လွံၣ်နံၤ ဝဲ ဂီၤ ၇း၃၀ လၢ ခွဲး-/ခလၢးတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ဖးဒိၣ်ဒီးန့ၣ်လိာ်.